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A g a z d a s á g i v á l s á g v o l t a f ő t é m a a t e g n a p i s z e g e d i k ö z g y ű l é s e n , a h o l a z e l -
l e n z é k B o t k a L á s z l ó t és a szocialistákat t e t t e felelőssé a k i a l a k u l t h e l y z e t é r t . 
A p o l g á r m e s t e r b o c s á n a t o t k é r t a z a m e r i k a i j e l z á l o g h i t e l - v á l s á g é r t , és í g é r e -
t e t t e t t , h o g y t ö b b e t n e m t e s z i l y e t . A z ülésen n e m b e s z é l t e k a képviselői 
t i s z t e l e t d í j a k c s ö k k e n t é s é r ő l , arról a költségvetés t á r g y a l á s a k o r h a t á r o z n a k . 

S Z A B Ó C. S Z I L Á R D 
Laptoperdő mögül figyelték tegnap a 
képviselők a közgyűlés történéseit. Az 
ok: minden városatya elektronikus 
úton kapta meg az előterjesztéseket. 
Napirend előtt Kalmár Ferenc azt 
hangsúlyozta, hogy a szocialisták Eu-
rópa . szégyenpadjára kormányozták 
az országot. Úgy vélte: a kialakult 
helyzetért Újhelyi István és Botka 
László is felelős. „Nincs két Botka 
László" - hangzott el tegnap többször 
az ellenzék szájából azzal kapcsolat-
ban, hogy a polgármester-honatya 
nem háríthatja el a felelősségét a kor-
mányzati döntésekkel kapcsolatban. 
- De két Fidesz van - válaszolta a pol-
gármester, és Kása Lajost hozta példá-
nak, aki szerinte egyszer azt mondja, 
hogy fejlődik a városa, másnap vi-
szont közli, hogy nem fejlődik a vá-
rosa, mert tönkreteszi a kormány. Sze-
ged fejlődik, az önkormányzat pénz-
ügyi helyzete stabil - ezt már Szent-
györgyi Pál gazdasági alpolgármester 
mondta. Póda Jenő (Fidesz) aggasztó-
nak nevezte a város eladósodási fo-
lyamatát. Észrevették, hogy hatalmas 
vihar közeleg? - kérdezte a város ve-
zetőitől. Szentgyörgyi válaszolt: szem-
benéznek a problémákkal, dolgoznak 
a megoldásokon - és már szigetelik az 
ablakokat. 

Balogh László (KDNP) azt kérdezte: 
igaz-e, hogy ismét változott a Mars tér 
fejlesztési terve, s már nem ott épül fel 
a rendezvénycsarnok, illetve a koráb-
bi ígéretekkel szemben a város is érté-

kesít-e majd területeket a Mars téren. 
Botka közölte: a rendezvénycsarnok 
nem a Mars téren, hanem a város szé-
lén épül meg. El kell majd gondolkod-
ni azon, hogy mit tegyenek a városi 
tulajdonú U pavilonnal, de ez most 
még nincs napirenden. 

A polgármester bejelentette: jövőre 
megépülhet a nyugati elkerülő út Do-
rozsma és a régi 5-ös út közötti szaka-
sza, megkapták rá a 2,5 milliárd forin-

Kalmár Ferenc szerint az integráció 
politikai megfontolásból történt. Bot-
ka László közölte: éz évtizedes terv 
volt, amit lépésről lépésre oldott meg 
az orvosszakma, s szerinte a betegek 
elégedettek. Pál Attila klinikai köz-
ponti elnök mint előterjesztő ehhez 
annyit tett hozzá, hogy az integráció 
az elején tart, de jó irányba halad. 

Póda Jenő és más ellenzéki képvise-
lők a Székhelyi-ügy kapcsán (amiről 
lapunkban is többször írtunk - a 
szerk.) nyújtottak be interpellációt. 
Azt kérdezték, hogy a revizori jelentés 
után, ami szabálytalanságokat, hiá-
nyosságokat tárt fel a teátrumban, mi-
ért nem indult fegyelmi eljárás Szék-

Leselkedő 
Kónya Gábor (képünkön) világos 
szürke öltönyében kiviláglott a sötét 
zakós szocialista frakcióból. Az MSZP-s 
városatya délutánra ingujjra vetkőzött, 
s orrhegyre tolt szemüveggel 
böngészte a laptopját, amelynek 
monitorja kékesen csillogott az 
okuláréján. A képernyőről ritkán 
nézett fel, még a szavazáskor is az 
egérrel bíbelődött. A képviselő tegnap 
nem szólt hozzá a vitához. 

tot. Megépülhet Újszegeden a 4 ezer 
négyzetméteres genomikai innovációs 
központ is, a projekt elnyert egymilli-
árd forintot. 

Az egészségügyi integráció egy évé-
nek ér tékelésekor az el lenzéki képvi-
selők azt is kifogásolták, hogy az elő-
terjesztők nem kérdezték meg a bete-
geket, elégedettek-e az ellátással. Hű-
vös László Fidesz-frakcióvezető szerint 
továbbra is hosszúak a várólisták, 

helyi József volt színigazgató ellen. 
Botka László közölte: a revizori jelen-
tésből kiderült, hogy Székhelyi József 
nem lopott, nem csalt, nem okozott 
tudatosan kárt a színházban. 

Zárt ülésen Tandi Lajost bízták meg 
a Szeged, Balog Józsefet pedig a Pá-
holy című folyóirat főszerkesztői fel-
adatával. 
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Összefogott 
a Jobbik a romákkal 

VÁLSÁGRÓL, V I H A R R Ó L ÉS SZIGETELT A B L A K O K R Ó L A KÖZGYŰLÉSEN 

Megegyeztek: nincs két Botka 
K ö z ö s e n t a r t o t t s a j t ó t á j é k o z t a t ó t t e g n a p a J o b b i k a Cserepes sori r o m á k k a l a 
s z e g e d i v á r o s h á z a eló'tt. A J o b b i k ú g y g o n d o l j a : a z e m b e r e k feló'l k ö z e l í t v e 
kell m e g o l d a n i a „ c i g á n y k é r d é s t " . A v á r o s antiszegregációs t e r v é b e n a z á l l , 
h o g y h ú s z é v a l a t t s z á m o l j á k fel a t e l e p e t . 

G O N D A Z S U Z S A N N A 
összefogott a Cserepes soriak ügyé-
ben a romákkal a Jobbik szegedi cso-
portja. Tegnap közös sajtótájékoztatót 
tartottak a városháza előtt. Korábban 
megírtuk: a telepen élők sokallják a 
lakhatás költségeit, azt mondják, egy 
40 négyzetméteres lakás rezsije 40-50 
ezer forint havonta. Szószólójuk, a 
LIFE Roma Egyesület vezetője, Czirok 
Péter levezette: ha nem fizetnek, az 
IKV felbonthatja velük a bérleti szer-
ződést, és végül utcára kerülnek a 
Cserepes soriak. Ellehetetlenítésük 
Czirok szerint a városvezetésnek azért 
állhat érdekében, mert a környéken 
épülő áruházak miatt ingatlanpiaci 
szempontból felértékelődött a terület. 

Tegnap azt mondta, ha „normális 
összegű" volna a lakbér, a közös költ-
ség, azt mindenki megfizetné. A kérdés-
re, hogy inkább költöznének vagy ma-
radnának, úgy válaszolt: van néhány 
család, akik csak cigánytelepen tudják 
elképzelni az életüket, de a többség 
normális körülményekre vágyik. 

- A gettó nem alkalmas arra, hogy 
abban olyan új nemzedék nőjön fel, 
amelyik fogékony az integrációra. Egy 
kitaszított csoport nem lesz képes so-
ha azoknak az elvárásoknak megfelel-
ni, amit a többség számon kér - fogal-
mazott Czirok, aki szerint az integrált 
oktatásért a város már sokat tett, de a 
lakhatásért és a munkahelyteremté-
sért keveset. Kifogásolta azt is, hogy 
az önkormányzat nem tájékoztatja 
őket arról, hogy mi a terve a Cserepes 
sorral. Kedden ezért mintegy kéttucat-
nyian demonstrációt tartottak a város-
háza előtt. 

Tegnap ugyanott Tóth Péter, a városi 
jobbik elnök közölte: ö. Kovács Már-
ton alelnökkel szerdán saját szemük-
kel győződtek meg a telepen élők kö-

S 2029-RE T Ű N H E T E l A TELEP. Az 
önkormányzat a szeptemberi köz-
gyűlésen fogadta el az antiszegre-
gációs tervet, melyet kötelező volt 
készíteni a városrehabilitációs pá-
lyázatokhoz. A 64 oldalas tervben 
a Cserepes sorral kapcsolatban 
többek között az szerepel, hogy az 
önkormányzat 20 év alatt szeretné 
felszámolni a „szegregátumot" (a 
kifejezés azt jelenti, hogy a felnőtt 
lakosságnak több mint fele legfel-
jebb általános iskolai végzettség-
gel rendelkezik, és több mint felé-
nek nincs rendszeres fizetése). E n -
nek érdekében a megüresedő la-
kásokba nem jelölnek ki új bérlő-
ket, ahol vannak lakók, ott emelik 
a komfortfokozatot, az elköltöző-
ket pedig integrált lakókörnyezet-
ben helyezik el. A terv szerint 
2009-től évente két lakást üríte-
nek ki, 2029-re pedig az összeset. 

rülményeiről. Tóth embertelennek ne-
vezte azokat, és hozzátette: a Jobbik 
mindig is úgy gondolta, hogy „foglal-
kozni kell a cigánykérdéssel". 

- A Czirok Péternél töltött 4-5 óra 
egy féléves szociológiai tanulmánnyal 
ér fel. Az emberek felől szeretnénk 
megoldani a problémákat. Minden 
család körülményeit meg kellene vizs-
gálni. Néhányan a belvárosban is 
megállnák a helyüket, a többieket 
szétszórva kellene elhelyezni. 

A magánéletben hogy viszonyul a 
romákhoz? - kérdeztük Tóth Pétert, 
aki a Jobbik vezetőjeként korábban 
többször beszélt például cigánybűnö-
zésről. Úgy válaszolt: a szomszédja ci-
gány ember, és nagyon jól kijönnek 
egymással. 

CZIROK PÉTER (LIFE), TÓTH PÉTER ÉS Ö . KOVÁCS MÁRTON (JOBBIK). EGY OLDALON 
ÁLLNAK F o t ó : K a r n o k Csaba 

BOTKA LÁSZLÓ POLGÁRMESTER BOCSÁNATOT KÉRT AZ AMERIKAI JELZÁLOGHITEL-VÁLSÁGÉRT F o t ó : K a r n o k Csaba 

SZEGEDI LÁNY CSATLAKOZIK A SZTÁROK A F E J Ü K R E ESTEK CSAPATÁHOZ 

Malya Anita utazhat Botswanába 
E g y s z e g e d i á p o l ó n ő , M a l y a A n i t a n y e r t e A s z t á r o k a f e j ü k r e estek T V 2 - e s 
s h o w - m ű s o r k v í z j á t é k á t , így ő u t a z h a t a j ö v ő h é t e n B o t s w a n á b a . S z e r d á n 
i n d u l , d e s z o m b a t o n m á r j ö n is v i s s z a . F e l a d a t a , h o g y h a z a h o z z a a z e g y i k 
k i e s ő t . 

B O B K Ó A N N A 
- Amikor felhívtak telefonon azzal, 
hogy engem sorsoltak ki, mehetek Af-
rikába, el sem hittem. Nyertem már 
pizzát és belépőt egy-egy rendezvény-
re, de álmomban sem gondoltam vol-
na, hogy valaha is ekkora szerencsém 
lesz - hallottuk Malya Anitától (27), 
aki SMS-t küldött a helyes válasszal A 
sztárok a fejükre estek című TV2-es 
műsor kérdésére. Arra voltak kíván-
csiak, melyik italban található a ma-
lária ellenszere, a kinin. Bár több ez-
ren tudták a választ, Anitát húzták ki 
a beküldők közül, így a gyermekklini-
kán ápolóként dolgozó szegedi lány 
utazhat jövő héten Botswanába, hogy 

személyesen is megismerkedhessen a 
műsor celebjeivel. 

Az afrikai vadonban Bódi Guszti 
énekes és neje Margó, Csősz Boglárka 
modell, Horváth Ágnes volt egészség-
ügyi miniszter, Oláh Ibolya, az első 
Megasztár második helyezettje, Vok-

sán Virág, a 2006-os Playmate of the 
Year közönségdíjasa, Fekete László, a 
világ legerősebb embere, Fiala János 
újságíró, az énekes Kozsó, Kucsera 
Gábor többszörös világ- és Euró-
pa-bajnok kajakozó és Lakatos Márk 
stylist oldja meg a műsorvezetők (Lip-
tai Klaudia, Kovács Áron) által celeb-
rált feladatokat. 

A celebek mellé jövő héten csütör-
tökön csatlakozik a szegedi ápolónő, 
aki indulás előtt egészségügyi vizsgá-

RTL kontra TV2 
November 3-a óta már nem csak az RTL-es celebekért aggódhatnak a magyarok. 
Hogy a TV2 se maradjon alul a nézettségi versenyben, Frei Tamás új műsort ötlött 
ki A sztárok a fejükre estek címmel. így aki unja a banánt, pontosabban a 
dzsungelben díszletet, az afrikai szavannákra Is elkalandozhat. Figyelemmel 
kísérheti tíz ismert magyar közéleti személyiség izgalmasnak mondott és 
veszélyesnek titulált küldetését Afrika távoli, vadregényes országaiba, 
Botswanába, Zambiába és Zimbabwébe. 

laton esik át, hiszen ki tudja, mivel 
kell majd szembenéznie a vadregé-
nyes afrikai tájakon. A sztárokhoz ha-
sonlóan ő is felveszi az oltásokat, és 
malária elleni tablettával is felszerel-
kezik. Idén lejárt az útlevele, ezt is 
meg kellett csináltatnia. 

- Nem tudom, hol fogok aludni, és 
azt sem, hogyan jutok el a táborba, 
ahol a sztárok laknak. Azt sem tudom 
még, hogy azon kívül, hogy haza kell 
kísérnem a kiesett celebet, mi lesz a 
feladatom - mondta Anita. Elárulta: 
szívesen részt venne minden kaland-
ban. Legyen szó bungee jumpingról, 
vadvízi evezésről vagy elefántlovag-
lásról, és még a tábor nomád körül-
ményei sem riasztják vissza. Nem fél 
semmitől - a pókokat leszámítva -, 
így valószínűleg az sem zavarja majd, 
ha reggelente oroszlánüvöltésre éb-
red. 

MALYA ANITA: Á L M O M B A N SEM 
GONDOLTAM VOLNA, HOGY VALAHA IS 
EKKORA SZERENCSÉM LESZ F o t ó : K a r n o k Csaba 
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